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Comissió PEDIATRIA 
Núm. d’acta:  01/2022     Hora d’inici: 20.30 h           Data: 17/01/2022 

 
Assistents: 
Coordinador X Jorge Juan Cazorla González       
X M. Luisa Zabala    ☐ Núria Segarra  
X Mireia Massó ☐ Raquel Surroca       
X Mirari Ochandorena ☐ Joel Marti        
        
Convidats ☐                ☐       

 
Ordre del dia 
1. Nous membres Comissió. 
2. Crida a nous integrants.  
3. Activitats a realitzar al 2022 i la seva distribució. 
4. Reunió intercomissions. 
5. Congrés Internacional de fisioteràpia pediàtrica. 
6. Canvi de coordinació de la Comissió. 
7. Altres temes a parlar de la Comissió que es considerin oportuns. 

 
1. Nous membres Comissió      

El coordinador explica que només es va presentar una candidatura a la crida de nous integrants 
per a la Comissió de Pediatria. En Fabio Chiner ha estat acceptat per formar part de la Comissió i 
se'n descriu breument la trajectòria. Serà convidat i presentat a la següent reunió. 

 
2. Crida a nous integrants 

La Comissió de Pediatria ha patit moltes baixes, motiu pel qual tots coincidim en què seria 
convenient comptar amb més integrants nous. Coincidim que la crida realitzada al desembre del 
2021 no ha estat prou efectiva, per la qual cosa acordem que seria convenient fer una nova crida a 
nous membres, deixant-los més temps per poder fer la sol·licitud i intentant que la notícia es 
difongués per diferents vies (correu electrònic, xarxes socials, web, etc.). 

 
3. Activitats a realitzar al 2022 i la seva distribució       

El coordinador informa de la nova sol·licitud que arriba per part del CFC en relació amb la formació 
proposada pel tema del dolor pediàtric. A partir d'aquesta informació, seguim pendents de rebre 
més notícies sobre això. 
Surt el tema de la formació sobre l'Escala Bayley. La Mirari explica la comunicació intercanviada 
amb responsables del Col·legi al mes d'octubre del 2021. En relació amb aquest tema també 
seguim pendents de rebre més notícies. 
Actualment la Comissió de Pediatria ha patit diverses baixes, per la qual cosa es troba en un 
moment de tornar a incorporar membres amb ganes i motivació per proposar activitats noves. 
S'acorda no plantejar cap nova activitat fins a formar un equip més proactiu. 

 
4. Reunió intercomissions       

Ni el coordinador ni la sotscoordinadora no van poder assistir a la reunió d'intercomissions. Es 
revisa ràpidament la informació transmesa per part de la Comissió de Pediatria. 
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Tasques a realitzar: enviar resolució col·legial a la 
resta de membres de la Comissió. 

Responsable  Data realització  

Descripció de la tasca: d  
des del Col·legi ens fan arribar un document amb la 
resolució col·legial per poder-la compartir amb la 
resta dels membres de la Comissió. 

Mirari Gener - febrer 

 
5. Congrés Internacional de fisioteràpia pediàtrica 

Es qüestiona la poca representació de l'àmbit de la pediatria al Congrés, així com l'absència de 
ponents proposats en període prepandèmia. Posteriorment a la pandèmia, no es va rebre cap 
sol·licitud nova per part del Col·legi per actualitzar o proposar possibles ponents per al Congrés. 
Es demana per la possibilitat d'obtenir facilitats per assistir al Congrés per ser membres de la 
Comissió. La sotscoordinadora queda pendent de fer la consulta per poder informar a la resta de 
membres. 
Tasques a realitzar: consultar facilitats per a 
l'assistència al Congrés per als membres de la 
Comissió. 

Responsable Data realització 

Descripció de la tasca: demanar informació a l’Iván 
per correu electrònic. 

Mirari 1 setmana 

 
6. Canvi de coordinació de la Comissió 

El coordinador Jorge Juan Cazorla González (en endavant excoordinador) exposa les seves raons 
per delegar el rol de coordinador a la sotscoordinadora Mirari Ochandorena (en endavant 
coordinadora). 
Es proposa al Jorge Juan Cazorla González com a possible sotscoordinador de la Comissió.  

 
7. Altres temes a parlar de la Comissió que es considerin oportuns 

Construir novament la base de la Comissió a partir d'uns objectius amb què ens sentim còmodes. 
Proposar una reunió conjunta amb en Ramon i la Luciana per exposar dificultats trobades per part 
del Col·legi, així com sentiments dels membres de la Comissió. 
Tasques a realitzar: sol·licitar reunió 
Descripció de la tasca:  Responsable Data realització 
Sol·licitar reunió amb el Ramon i la Luciana per 
exposar dificultats trobades i sentiments dels 
membres de la Comissió. 

Mirari     Entre gener - febrer 

 
Precs i preguntes 
Cap.  

 
Data propera reunió 
Abril-maig 2022 (pendent de data i hora).  

 
 
Coordinadora Mirari Ochandorena (Col. 12434) 
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